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Jelen vannak:

Szavazati jogú tag (közgyűlési képviselők és az LFZE HÖK Tisztségviselők): 13
Tanácskozási jogú tag: 5

A jelenléti íveket az 1. Melléklet tartalmazza.

Levezető elnök: Németh Zoltán István

Jegyzőkönyvvezető: Hollós Bálint
Jegyzőkönyv-hitelesítők: Balogh Luca, Tóth Fanni Melánia

Az ülés időpontja: 2024. 01. 09. 13:40
Az ülés helyszíne: 105-ös terem (1077 Budapest, Wesselényi utca 52., 1. emelet)

Németh Zoltán István LFZE HÖK Elnök 13 óra 40 perckor megállapította, hogy az ülés a

Hallgatói Önkormányzat Alapszabálya alapján az ismételten összehívott Közgyűlés
határozatképes. Valamint megállapította, hogy a 26 szavazati jogú tagból 11-en vannak jelen (1

szavazati jogú tag később érkezett csak meg).

Németh Zoltán István elnök a napirendi pontok ismertetése előtt felhívta rá a figyelmet, hogy

az ülésről hangfelvétel készül a jegyzőkönyv elkészítése érdekében, mely felvétel a jegyzőkönyv
elkészülte után megsemmisítésre kerül.

Németh Zoltán István elnök ismertette a meghívóban is kiküldött napirendi pontokat.

Ezt a Közgyűlés egyhangúan elfogadta.

1. Németh Zoltán István elnök beszámolója a 2022/23-as tanévről

2. Az Elnökség Ügyrendjének elfogadása

3. Tájékoztatás a választásokról

4. Tanulmányi reformért felelős eseti bizottság felállítása
5. Az LFZE HÖK bizottságaiba kerülő képviselők megválasztása

6. Az Egyetem Szenátusába delegált hallgatói képviselők megválasztása

7. Az egyetemi bizottságokba delegált hallgatói képviselők megválasztása

8. Egyebek
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1. napirendi pont:

Németh Zoltán István elnök beszámolója a 2022/23-as tanévről
Németh Zoltán István elnök részletes beszámolót tartott a 2022/23-as tanévről, hónapokra
lebontva, kiemelve többek között a HÖOK-al való kapcsolatfelvételt és további közös munkát, a

Gólyabált, a hallgatók számára elérhető szociális támogatás összegének 30%-os emelését, a

tanulmányi ösztöndíj számítási módjának reformját és az eljárás automatizációját, az

Összművészeti Fesztivál szervezését (az 5Mű szervezettel együtt), a mentorprogram

megszervezését, valamint a sporttámogatás elindítását.

A beszámolóban kiemelt figyelmet kaptak a Hallgatói Önkormányzat belső megreformálására

tett lépések, mint például a költségvetés felülvizsgálata, az ANDOC iktatási rendszer beépítése,

az ügyelési rend megújítása, illetve az asszisztensi struktúra átalakítása. Említést kapott továbbá

a 2023 januárjában lezajlott a Hallgatói Önkormányzatot érintő belső ellenőrzés és az annak

nyomán foganatosított változtatások is.

A beszámoló végén Németh Zoltán István elnök a Hallgatói Önkormányzaton belüli személyi

változásokról is tett említést.

2. napirendi pont:

Az Elnökség Ügyrendjének elfogadása

Németh Zoltán István elnök ismertette az Elnökség módosult Ügyrendjét. A módosítás az LFZE

HÖK ügyelési idejét érintette.

Az Ügyrendet a Közgyűlés egyhangúan elfogadta.

Az Ügyrendet a 2. Melléklet tartalmazza.

3. napirendi pont:

Tájékoztatás a választásokról

Hollós Bálint titkár beszámolt a 2023/24-es közgyűlési képviselői és LFZE HÖK tisztségviselői
választások menetéről. Elmondta, hogy a választásokat három fordulóban kellett ebben a

tanévben megszervezni, miután az első körben az I. és II. évfolyamon szavazategyenlőség, a
második körben a II. évfolyamon a túl alacsony szavazatszám miatt új fordulót kellett kiírni.

Elmondta azt is, hogy személyes tapasztalata a hallgatók részéről a Hallgatói Közgyűlés
választása iránti közöny, amely a jelöltek ismeretlenségéből is fakad. A választás másik

tanulságaként a minél hamarabbi szervezést nevezte meg, hogy a későbbiekben ne tolódjon ki

ennyire a választási időszak.

Hollós Bálint titkár kijelentette, hogy a Közgyűlés 5., 6., és 7. napirendi pontjaiban titkos

szavazással jár el, a jelöltek nem szavaznak (tartózkodnak) az őket érintő kérdésekben.
A Szavazatszámláló Bizottságba jelentkezett Hollós Bálint, Elek Petra és Svajko Annabella.
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4. napirendi pont:

Tanulmányi reformért felelős eseti bizottság felállítása
Balogh Luca tanulmányi alelnök ismertette a Hallgatói Önkormányzat tanulmányi reformmal

kapcsolatos projekttervét, melynek lényeges a hallgatókkal való konzultációk során megismert

hallgatói igények az Egyetem vezetéséhez való továbbítása és a jelzett igények minél szélesebb

körű teljesítése. Az ehhez a munkához felállítandó eseti bizottsághoz 3 tag jelentkezésére kérte

fel a Közgyűlést. Gulyás Gergely szavazati jogú tag kérdésére Balogh Luca tanulmányi alelnök

elmondta, hogy az eseti bizottságban való munka egy szélesebb ütemterv keretein belül, változó

intenzitással fog zajlani. Egyszersmind ismertette a fent nevezett ütemterv főbb mozzanatait

(hallgatói fórum, online tájékoztatás, kérdőívek, eredmények az Egyetem Szenátusa elé tárása).

Németh Zoltán István elnök kiemelte, hogy a bizottsági munka 1500 forintos órabérért zajlik

majd.

Németh Zoltán István elnök a Hallgatói Önkormányzat Alapszabálya alapján (20. § 1. pont)

kihirdette az eseti bizottság felállításának jogi kereteit, majd feltette szavazásra a Tanulmányi

Reformért Felelős Eseti Bizottság megalapítását.

A Tanulmányi Reformért Felelős Eseti Bizottság felállítását a Közgyűlés egyhangúan

megszavazta.

5. napirendi pont:

Az LFZE HÖK bizottságaiba kerülő képviselőkmegválasztása
Az alábbi közgyűlési bizottságokba a következő tagok jelentkeztek és az alábbi arányban

választották meg őket:

A) Ellenőrző Bizottság Támogatta Nem támogatta Tartózkodott

1) Svajko Annabella 11 0 0

2) Naszer Tamara 11 0 0

3) Elek Petra 10 0 1

B) Fegyelmi Bizottság Támogatta Nem támogatta Tartózkodott

1) Gulyás Gergely 10 0 1

2) Ujvári Lili 11 0 0

C) Tanulmányi Bizottság Támogatta Nem támogatta Tartózkodott

1) Nagy-Czirok Csaba 10 0 1
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D) Választási Bizottság Támogatta Nem támogatta Tartózkodott

1) Szentesi Teodóra 11 0 0

2) Naszer Tamara 11 0 0

3) Gulyás Gergely 10 0 1

E) Tan. Ref. Felelős E. Bizottság Támogatta Nem támogatta Tartózkodott

1) Balogh Luca 11 0 0

2) Naszer Tamara 11 0 0

3) Svajko Annabella 10 0 1

4) Ujvári Lili 11 0 0

6. napirendi pont:

Az Egyetem Szenátusába delegált hallgatói képviselőkmegválasztása

Az Egyetem Szenátusába az alábbi tagok jelentkeztek és az alábbi arányban választották meg

őket:

Jelöltek: Támogatta Nem támogatta Tartózkodott

1) Németh Zoltán István 10 0 1

2) Balogh Luca 10 0 1

3) Hollós Bálint 9 0 2

4) Vámos Emma 10 0 1

5) Nagy Martin 9 0 2

7. napirendi pont:

Az egyetemi bizottságokba delegált hallgatói képviselőkmegválasztása

Az Egyetem Diákjóléti Bizottságába a következő hallgatók jelentkeztek és az alábbi arányban

választották meg őket:

Jelöltek: Támogatta Nem támogatta Tartózkodott

1) Bodor Kitti 4 2 5

2) Csósza Anna Cecília 6 1 4

3) Fekete Bernadett 5 1 5

4) Katona Szilárd Előd 5 1 5

Hollós Bálint titkár kijelentette, hogy a szavazás sikeresen lezajlott és nem volt érvénytelen

szavazat.
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8. napirendi pont:

Egyebek

Gulyás Gergely szavazati jogú tag a Diákjóléti Bizottság tagjainak megválasztása kapcsán

kérdőre vonta a Bizottság tagjainak teljes hiányát az ülésről, valamint javasolta, hogy

jelzésértékkel a Közgyűlés ne szavazza meg a Diákjóléti Bizottság tagjait. (A szavazás

kimeneteléről lsd. fentebb) Németh Zoltán István elnök a Bizottság hiányosságai elismerése

mellett kiemelte az elmúlt időszakban lezajlott pozitív változásokat, és hangsúlyozta, hogy a

szavazás kimenetelére ő nincs hatással, ugyanakkor üdvözölte az észrevételt.

Botos Norbert tanácskozási jogú tag, harmadéves hallgató a megreformált tanulmányi

ösztöndíj-számítási eljárással szemben nyújtott ben panaszt, konkrétumként említve, hogy az új

rendszer szerint az előző félévi teljesítménye után várt ösztöndíja elmaradt, és ennek a jóvátételi

lehetőségei iránt érdeklődött. Németh Zoltán István elnök és a Hallgatói Önkormányzat

vezetősége tájékoztatta, hogy ilyen utólagos korrekcióra lehetőség nincs. Botos Norbert és a

Közgyűlés más szavazati ill. tanácskozási jogú tagjai (név szerint többek között Bertalan Flóra,

Nagy Martin, Nagy-Czirok Csaba) kiemelték, hogy az új ösztöndíj-számítási rendszer

aránytalanul bünteti például a Jazz- és Népzene tanszékek hallgatóit, miután az ott elérhető
potenciális kreditek mennyisége a tanszékek egyedi berendezkedése miatt egy idő után nem

elégséges az ösztöndíj megszerzéséhez még egyébként kitűnő tanulmányi átlag mellett sem.

Németh Zoltán István elnök és a Hallgatói Önkormányzat vezetősége elfogadták a kritikát,

hangsúlyozták, hogy a korábbi rendszerhez képest a hallgatói panaszok mennyisége még így is

lényegesen alacsonyabb, ezért üdvözölték is a jelen észrevételeket. Emellett kiemelték, hogy a a

probléma gyökere eredendően az eltérő kredithálókban és nem az ösztöndíj-számítás

módszerében keresendők, valamint, hogy az ösztöndíjak az egyes tanszékeken belül kerülnek

elosztásra. Botos Norbert elfogadta a választ, a változtatás visszamenőleges jellegét kritizálta,
ezt Németh Zoltán István elnök elfogadta, hangsúlyozta, hogy a hallgatói nyomás miatt nem

volt lehetőség fokozatosabb átmenetre, a ösztöndíjszámítási átalakítást így kellett elvégezni,

tudatában voltak, hogy ez a hallgatók egy részét hátrányosan érinti majd, de nem volt

választásuk. A felmerülő kérdésre Németh Zoltán István elnök és Balogh Luca tanulmányi

alelnök tisztázták, hogy a hallgatók részére kiosztható ösztöndíjkeret mérete nem változott,

csupán annak disztribúciós rendszere. alakult át. Tóth Fanni Melánia elnökhelyettes javaslatot

tett arra, hogy ezt a vitát egy későbbi időpontban folytassák le, csak az abban érintettek

részvételével. Gulyás Gergely szavazati jogú tag felszólalásában kritizálta az egyetemi hallgatók

passzivitását a közügyek iránt, a Hallgatói Önkormányzat elnöksége megerősítette ennek a

passzivitásnak a jellemző fennállását, hangsúlyozták, hogy visszajelzések hiányában rendkívül

nehéz a hallgatói igények felmérése.

Sokhegyi Eszter tanácskozási jogú tag felhozta a Kollégium témakörét, Németh Zoltán István

elnök ennek kapcsán tájékoztatta a Közgyűlést, hogy a Hallgatói Önkormányzat Alapszabályának

4 § 2. pontja alapján az Egyetem által működtetett (szak)kollégium(ok) Kollégiumi
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Bizottságának elnöke(i) automatikusan a Hallgatói Önkormányzat Elnökségének is tagja(i).

Hangsúlyozta, hogy ellenben a korábbi gyakorlattal, a Hallgatói Önkormányzat a jövőben fent

szándékozik tartani ezt a teljes jogú (fizetéssel illetett) tagságot, ezért a felszólaló Sokhegyi

Eszter tanácskozási jogú tagon keresztül felhívást intézett a Bartók Béla Kollégium tagjai

számára, hogy az eddig sikertelen szintfelelősi és a Kollégiumi Bizottság elnöki választást

mihamarabb vigyék végbe.

A kihirdetés után Sokhegyi Eszter tanácskozási jogú tag előterjesztette a Kollégiummal

kapcsolatos panaszait, melyek az intézmény erősen hiányos higiéniai ellátására vonatkoztak.

Németh Zoltán István elnök ígéretet tett, hogy a panaszokkal a Kollégium vezetéséhez fordul.

Ez után Elek Petra szavazati jogú tag felszólalásában a konyhai ellátottság hiányaira hívta fel a

figyelmet, Németh Zoltán István elnök megerősítette, hogy az ezzel kapcsolatos beszerzés már

folyamatban van.

A szavazás lezárulta és az eredmények kihirdetése után, miután Csósza Anna Cecília kivételével

a Diákjóléti Bizottság egyetlen másik tagja sem került megválasztásra a Közgyűlés által, Németh

Zoltán István elnök kihirdette, hogy a Bizottság tagjairól való ismételt szavazás céljából a

Hallgatói Önkormányzat új Közgyűlést fog összehívni egy későbbi időpontban, de még egy

hónapon belül, hogy a szociális támogatásokért való pályázás tervezett időpontja ne sérüljön. A
Diákjóléti Bizottságot Németh Zoltán István elnök az eredményekről tájékoztatta.

Bertalan Flóra tanácskozási jogú tag a Figaro kapcsán érdeklődött, ennek kapcsán Németh

Zoltán István elnök tájékoztatta a Közgyűlést Lakó Levente korábbi főszerkesztő
menesztéséről, és biztosította Bertalan Flórát, hogy a Figaro hivatalos elérhetősége már élő
kapcsolat.

További kérdés, hozzászólás hiányában Németh Zoltán István elnök megköszönte a részvételt

és 15 óra 15 perckor lezárta az ülést.

Budapest, 2024. 01. 28.

Németh Zoltán István Hollós Bálint

LFZE HÖK Elnök LFZE HÖK Titkár, Jegyzőkönyvvezető

Balogh Luca Tóth Fanni Melánia

Jegyzőkönyv-hitelesítő Jegyzőkönyv-hitelesítő
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